
Zápisnica č. 24/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 15. 12. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Práva a povinnosti garanta predmetu - návrh smernice (pror. Kalužný) 
2. Prehľad výskumných projektov riešených na STU v roku 2008 (pror. Redhammer) 
3. Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
4. Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
5. Vyhodnotenie aktualizácie DZR STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
6. KIB 2008 (pror. Petráš) 
7. Zámena pozemkov STU a iné subjekty (pror. Janíček) 
8. Rozličné 
 
Predložené písomné materiály: 
1) Práva a povinnosti garanta predmetu - návrh smernice (pror. Kalužný) 
2) Podklady na prípravu rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu na rok 2009 – grantová 

úspešnosť (pror. Redhammer) 
3) Evidencia publikačnej činnosti na STU za rok 2008 – konečný stav (pror. Redhammer) 
4) Ples STU (pror. Petráš) 
5) Vyhodnotenie Dlhodobého zámeru rozvoja STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
6) Návrh na zámenu pozemkov medzi STU a T.I.E.S., spol. s r. o. v Karlovej Vsi a Trnávke 

(pror. Janíček) 
7) Návrh na zámenu pozemkov medzi STU a pánom Bezákom v Karlovej Vsi (pror. Janíček) 
8) Kogeneračná jednotka v prevádzke ÚZ Gabčíkovo (pror. Janíček) 
9) Odstránenie havarijného stavu káblového prepoja na SjF STU (pror. Janíček) 
10) Návrh a podpis Memoranda o spoločnej podpore výstavby Stredoeurópskeho 

synchrotrónového laboratória (CESLAB) (pror. Redhammer) 
11) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/22/2008 
 
Nesplnené úlohy:  3/20/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 26. 1. 2009 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Kalužný: 
Informoval o priebehu a výsledkoch ZPC z MtF STU do Japonska a Kórey. 
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K bodu 1 Práva a povinnosti garanta predmetu - návrh smernice  
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Pripravil písomný materiál – návrh smernice rektora STU. Informoval 

o hlavných bodoch smernice. 
Rektor Báleš: Navrhol v Čl. 1 ods. 3 ukončiť text za slovami „v pracovnom pomere“. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Konštatoval, že v návrhu chýba kto a kedy navrhuje garanta ŠP. Ďalej je 
potrebné ošetriť právomoci garanta a vedúceho pracoviska. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/24/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh smernice „Práva a povinnosti garanta študijného predmetu“ 
s pripomienkami. 
 
K bodu 2 Prehľad výskumných projektov riešených na STU v roku 2008 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál s vyhodnotením grantovej úspešnosti. 
Konštatoval pokles na cca 60% oproti minulému roku, pokles bol však 
všeobecný, nielen na STU. Veľmi málo je podaných projektov v rámci 7. 
RP. Dopad na dotáciu sa zatiaľ nedá kvantifikovať. 

Pror. Janíček: Upozornil, že klesáme aj v podiele na APVV projektoch. Navrhol 
zorganizovať stretnutie ako ďalej na STU v oblasti projektov vedy 
a výskumu, čo by pomohlo zvýšiť kvalitu našich budúcich projektov. 

Pror. Petráš: Potvrdil, že aj podané projekty majú pomerne nízke hodnotenie. 
Rektor Báleš: V rámci SRK bude presadzovať, aby sa projekty zo ŠF EÚ nebrali do úvahy 

pri určení výšky dotácie, lebo nie sú rovnaké podmienky v celej SR. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/24/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o grantovej úspešnosti STU v domácich aj 
zahraničných projektoch. Vedenie STU eviduje pokles výkonu STU v grantových schémach 
doma aj v zahraničí a nie je spokojné so situáciou v rámci 7.RP. 
 
 
K bodu 3 Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil informatívny písomný materiál o konečnom stave evidencie 
publikačnej činnosti. Konštatoval, že máme príliš veľa publikácií v skupine 
C (konferencie, zborníky, abstrakty). Je potrebné sa sústrediť na kvalitu 
publikácií – tie sú najviac hodnotené. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/24/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o evidencii publikačnej činnosti na STU za rok 
2008. Odporúčanie je zborníky z konferencií robiť recenzované a zvýšiť kvalitu publikácií. 
 
 
K bodu 4 Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval o práci plesového výboru a o predbežných počtoch vstupeniek, 

ktoré si súčasti STU zarezervovali. Ďalej informoval o účastníkoch plesu 
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a programe plesu. Chceme aj účasť študentov STU na tomto plese. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/24/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy plesu STU. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie aktualizácie DZR STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s úlohami, kde je uvedené úroveň plnenia úlohy. 

Drvivá väčšina úloh je splnená, cca 3 úlohy zatiaľ nie sú splnené. U týchto 
požiadal o uvedenie dôvodov pre nesplnenie úlohy. 

Rektor STU: Otvoril otázku spolufinancovania projektu v prípade jeho úspešnosti. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/24/2008  
Vedenie STU berie na vedomie vyhodnotenie DZR STU za rok 2008 a rektor STU ukladá 
prorektorovi Petrášovi dopracovať predložený materiál v zmysle prednesených pripomienok. 
 
Na požiadanie prorektora Petráša bol bod 6 stiahnutý z rokovania vedenia STU a bude 
prerokovaný na prvom zasadnutí vedenia STU v januári 2009. 
 
 
K bodu 7 Zámena pozemkov STU a iné subjekty (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil dva písomné materiály k tomuto bodu rokovania. Veci sú značne 

zložité, jedná sa o veľké hodnoty nehnuteľností – pozemkov, viac podrobností 
je uvedené v písomných materiáloch. Má obavy, že na STU nie sme schopní 
tieto problémy riešiť vlastnými silami a navrhuje dať to do rúk profesionálov. 
Požiadal všetkých prítomných o dôkladné preštudovanie predložených 
písomných materiálov a v januári 2009 sa k nim vrátime. 

Rektor Báleš: Požiadal o zmapovanie všetkých problematických častí nehnuteľností STU 
a pohľadať na trhu firmu, ktorá sa týmto profesionálne zaoberá a systematicky 
to dať do poriadku. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/24/2008  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave nehnuteľností – pozemkov STU. Vedenie 
sa k tomuto bodu vráti v januári 2009. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Informoval o avizovanej návšteve členov Akreditačnej komisie na fakultách STU. 
 
2) Prorektor Finka: 

Informoval o rokovaní ohľadom zabezpečenia zdravotnej služby pre zamestnancov STU. 
Sú tu možnosti poskytovania nadštandardných služieb. V rámci KZ 2009 sa dá vytvoriť 
priestor pre finančný príspevok zamestnávateľa. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Informoval o úspešnom uvedení do prevádzky kogeneračnej jednotky v Gabčíkove. 
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Rektor STU požiadal o informácie o finančnej náročnosti celého projektu 
a o kvantifikácii prínosov. Cca 5 rokov je návratnosť investície. Treba sa zamyslieť, ako 
bude STU tento objekt využívať. 

 
4) Ing. Timár: 

Požiadal členov vedenia STU o dodanie plánu rokovaní na 1. polrok 2009. 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Máme tu 150. výročie narodenia Aurela Stodolu.  
 
Uznesenie V-STU č. 3/24/2008 
Rektor STU ukladá pror. Petrášovi informovať podpredsedu vlády SR pána Čaploviča o 150. 
výročí narodenia Aurela Stodolu a požiadať ho o prevzatie záštity nad oslavami tohto jubilea. 
 
6) Prorektor Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Návrh a podpis Memoranda o spoločnej 
podpore výstavby Stredoeurópskeho synchrotrónového laboratória (CESLAB)“.  

 
Uznesenie V-STU č. 4/24/2008 
Vedenie STU súhlasí s podporou a podpísaním Memoranda o spoločnej podpore výstavby 
Stredoeurópskeho synchrotrónového laboratória (CESLAB). 
 
7) Prorektor Kalužný: 

• Pripomenul termín konania PhD. promócií – v stredu 17.12.2008 
• Univerzita tretieho veku – chce riešiť priestorové problémy v súvislosti so dvomi 

univerzitnými ústavmi, ktoré sú lokalizované na rektoráte STU. Riešiť sa to bude 
v januári 2009 v súčinnosti s pror. Janíčkom, kvestorkou Židekovou, pror. Finkom 
a riaditeľmi ústavov. 

 
8) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ. 
 
Uznesenie V-STU č. 5/24/2008 
Vedenie STU súhlasí s nájomnými zmluvami a dodatkami k NZ tak, ako boli predložené. 
 
1. NZ s nájomcom Ľubica Benáková, prenájom nebytového priestoru (trafika). Priestor 
pozostáva z jednej miestnosti na prízemí prístavby v budove FA v Banskej Štiavnici, rozmer 
6,4 metra štvorcového. Účel – predajňa. Nájom od 1.12.2008 do 30.11.2013.  
 
2. dodatky ku NZ s lekármi, ktorí majú ordinácie v budove SvF STU: 
- MUDr. Katarína Tesárová – praktický lekár pri výmere prenajatej plochy 81,78 m2  
- MUDr. Tatiana Smolenová – praktický lekár pri výmere podlahovej plochy 79,91 m2  
- MUDr. Oto Váhovský – stomatológ pri výmere podlahovej plochy 60,91 m2  
- MUDr. Soňa Murčová – stomatológ pri výmere podlahovej plochy 69,95 m2  
u všetkých sa nájom predlžuje do 30.6.2011 a zaviazali sa (okrem MUDr. Váhovského), že 
pre zamestnancov STU budú účtovať zdravotné výkony, ktoré neprepláca poisťovňa s 10 % 
zľavou. 
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3. Dodatok k nájomnej zmluve zo dňa 17. 6. 2003, čl. II, body 1-2 a   čl. VIII. bod 4, ktorého 
obsahom je predĺženie nájomnej zmluvy pre kanceláriu SRK na Vazovovej 5 o 5 rokov, t. j. 
od 1.1.2009 do 31. 12. 2013. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


